

RoHS 限用物質保證書

RoHS Compliant Warranty Effective from June 1st, 13

本公司（包含子公司及協力廠商）特此保證，提供給 TEXIM Europe BV 的產品針對以下所列的物質均符合 RoHS 規範限用物質含量標準。

本公司如有違反 RoHS 規範限用物質含量標準，而導致 TEXIM Europe BV 所受之損害與所為之相關費用支出（包含但不限於律師費用、訴訟費用、通訊費用、和解費用及和解金）與自支出時之利息，概由本公司負責。

本公司並且同意因保證書或本保證書相關事宜有所爭議時，雙方宜有好協商，取得協議，如協議未成時，雙方同意於中華民國臺北市聲請仲裁，並以中華民國法律為依據。

CHEFREE Tech.(including sub/ affiliated companies) by TEXIM Europe BV a warranty is alleged to have been given hereby warrants **all display products**(products/ components/ materials) are compliant with the standards from RoHS (Restriction of Hazardous Substances) that are shown as below.

In case the above party infringes the standards of RoHS and causes customer's mischief and the relevant expenditures, such as: counsel fee, litigation, communication, compromise and the related interest expense, the above party will be liable for the mischief and all of the expenses.

CHEFREE Tech. commits to adopting negotiations to resolve any argument on the articles of this warranty; and, agrees to refer a dispute to arbitration in Taipei, ROC under the law of Republic of China.

1. **Lead and its compounds / 鉛及其化合物**
2. **Cadmium and its compounds / 鎘及其化合物**
3. **Mercury and its compounds / 汞及其化合物**
4. **Chromium VI and its compounds / 六價鉻及其化合物**
5. **Poly brominated biphenyls (PBBs) / 多溴聯苯**
6. **Poly brominated diphenyl ethers (PBDEs) / 多溴二苯醚**

在產品包裝上必須不含上述提及物質，經檢驗上述物質超出 RoHS 規範，本公司願意負責產品回收及賠償責任。

The package of the above product must not have the said substances. Once the said substances exceed the limit of RoHS, we commit to being liable for product return and indemnification.

本保證書有效期限自產品量產三年

This warranty is valid for 3 years after the product mass manufacture.

本公司承諾隨時注意 RoHS 規範之修改，當 RoHS 規範限用物質含量標準有所變更或改版時，本公司當立即依新規範配合調整產品之含量標準，本保證書仍然有效

We commit to following the updated standards of RoHS and with that we will change the product ingredients to comply with the latest RoHS. This warranty will be valid even if this update change happens.

CHEFREE Technology Corp.

Tim Lee



QA Manager 2015/07/29